
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren
Beskæftigelsesministeren

Dato: 3. januar 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål V
Hvad agter ministrene at foretage sig for at sikre, at al importeret PFAS registreres i 
produktregisteret, og hvad agter ministrene at foretage sig for at reducere importen og 
dermed bidrage til at udfase og forbyde PFAS?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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